
 

                                                                          

Zápis č.1 
 

z Ustavujícího zasedání obecního zastupitelstva Jirny, konaného dne 

24.10.2022 v kulturním domě Jirny 

 

Program : 

 

1. Zahájení – úvod + jednací řád 

2. Ověření osvědčení o zvolení členů zastupitelstva 

3. Složení slibu 

4. Volba starosty a místostarostů, včetně určení, která funkce bude 

vykonávána jako uvolněná či neuvolněná 

5. Zřízení jednotlivých výborů a jejich obsazení 

6. Usnesení a závěr  

 

Ad 1. 

         Dosavadní starosta pan Skořepa pozdravil a přivítal všechny přítomné, 

které seznámil s navrženými body programu, které budou předmětem jednání. 

Návrh programu nechal hlasováním odsouhlasit. Schváleno ano, všemi 13ti 

hlasy. Poté zkonstatoval, že ustavující zasedání bylo včas a řádně svoláno, je 

přítomno všech 13 zvolených zastupitelů, takže nově složené obecní 

zastupitelstvo je schopno se právoplatně usnášet a hlasovat. 

          Následně v krátkosti připomněl průběh a výsledky zářijových voleb, kdy 

do nového zastupitelstva dle pořadí stran z hlasovacího lístku obdrželi mandát a 

budou pracovat v nadcházejícím volebním období tito zástupci: 

 

Za stranu č.1 – PRO JIRNY A NOVÉ JIRNY:  

p.Nový, Ing. Ťopka, pí. Hrubantová, pí. Strejcová 

 

Za stranu č.2 – SOUSEDÉ: 

Ing. Benáčan, p. Konrád, JUDr. Hlaváč 

 

Za stranu č.3 – NEZÁVISLÍ S PODPOROU TOP09 : 

Ing. Lehečka, JUDr. Korejzová 

 

Za stranu č.4 – SNK  JIRNY A NOVÉ JIRNY :  

Bc. Hanušová, Mgr.Bc. Kudrnová, Mgr.Bc. Kůsová, p. Skořepa 

 

            Starosta přednesl návrh na jmenování mandátové, návrhové komise a na 

ověření zápisu Usnesení.  

Návrh složení komise: JUDr. Korejzová, Mgr.Bc. Kudrnová, Ing. Lehečka. 

Hlasování: schváleno ano, všemi 13ti hlasy. 

 

            Poté starosta ještě upozornil, že je nutno rozhodnout o způsobu 

hlasování. Navrhl hlasování veřejné, tak, jak se již v Jirnech tento způsob 

osvědčil.  

Hlasování: schváleno ano, všemi 13ti hlasy. 



            Zastupitelům s pozvánkou na ustavující zasedání byl rovněž zaslán i 

současný Jednací řád zastupitelstva, který byl již dříve potvrzen MV. Vzhledem 

k tomu, že nebyly vzneseny případné připomínky či návrhy o doplnění, požádal 

starosta zastupitele, aby se hlasováním vyjádřili k Jednacímu řádu.  

Hlasování: schváleno ano, všemi 13ti hlasy. 

 

 

 

Ad 2. 

          Starosta přerušil na nezbytně nutnou dobu ustavující jednání a požádal 

zastupitele, aby se postupně dle abecedního pořadí dostavili s občanským 

průkazem a Osvědčením o zvolení členem zastupitelstva, před mandátovou 

komisi, která ověřila a zkontrolovala předložené doklady  - vše v pořádku. 
 

 

 

Ad 3. 

        Starosta přistoupil k dalšímu bodu programu, kterým bylo složení slibu 

členů zastupitelstva a slib přečetl.: „ Slibuji věrnost České republice. Slibuji 

na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu 

obce a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“. 

         Po přečtení slibu požádal zastupitele, aby k němu postupně přistoupili, 

složili slib pronesením slova „slibuji“ a potvrdili slib podáním ruky a svým 

podpisem pod text slibu. Slib byl bez výhrad složen všemi zastupiteli. 

 

 

Ad 4. 

        Starosta podal návrh k tomu, jak která funkce bude vykonávána, či 

jako uvolněná nebo neuvolněná. 

1) Návrh, aby funkce starosty byla vykonávána jako uvolněná 

2) Návrh, aby funkce místostarostů byly vykonávány jako neuvolněné 

Hlasování o předložených návrzích: ZO souhlasí s oběma návrhy, schváleno 

ano, všemi 13ti hlasy.  

 

       Starosta vyzval zástupce jednotlivých stran, aby podali jmenovitý návrh 

na obsazení pozice starosty. 

Strana pro Jirny a Nové Jirny – nemá kandidáta 

Strana Sousedé  - nemají kandidáta, navrhují paní Šárku Hanušovou 

Nezávislí s podporou TOP 09 – nemají kandidáta 

SNK Jirny a Nové Jirny – navrhují paní Šárku Hanušovou  

Hlasování : 8x pro, 1x proti, 4x zdržel se 

 

Paní Bc. Šárka Hanušová byla řádně zvolena novou uvolněnou starostkou 

obce Jirny. Končící starosta pan Skořepa jí pogratuloval, popřál mnoho 

úspěchů ve funkci a požádal ji, aby se ujala dalšího řízení ustavující schůze. 

Pan Skořepa byl novou paní starostkou vyzván ke složení slibu, což učinil. 

 

        Paní starostka postupně vyzvala jednotlivé strany, aby navrhly 

kandidáty na obsazení dvou míst neuvolněných místostarostů. Navržen byl 



pan Stanislav Skořepa a paní JUDr. Jitka Korejzová. O každém z nich 

proběhlo samostatné hlasování.  

Oba navržení kandidáti byli zvoleni do funkce neuvolněných          

místostarostů hlasováním v poměru 13x ano. Nikdo nebyl proti a ani se 

nezdržel hlasování. 

 

 

Ad 5. 

        Starostka Bc. Šárka Hanušová poté přistoupila k poslednímu bodu 

dnešního programu – ke zřízení jednotlivých výborů a jejich obsazení členy 

zastupitelstva. 

a) KONTROLNÍ VÝBOR: JUDr. Daniel Hlaváč (předseda výboru), 

Marcela Hrubantová, Mgr. Bc. Hana Kudrnová 

b) FINANČNÍ VÝBOR: Ing. Petr Benáčan (předseda výboru), Ing. Petr 

Ťopka, Ing. Jan Hrůza (kandidát z řad občanů a zástupce jedné 

z volebních stran) 

c) STAVEBNÍ VÝBOR: Ing. Jan Lehečka (předseda výboru), Milan 

Nový, Bc. Šárka Hanušová 

d) KULTURNĚ SPORTOVNÍ VÝBOR: Jan Konrád (předseda 

výboru), Mgr. Bc. Lucie Kůsová, Miroslava Strejcová, JUDr. Jitka 

Korejzová, Milan Vilímek (kandidát z řad občanů a zástupce jedné 

z volebních stran) 

 

Hlasování: schváleno všemi hlasy, 13x ano 

 

Následoval krátký projev nové starostky, ve kterém poděkovala voličům, za 

možnost stát se členem zastupitelstva a zastupitelům, kteří jí vyjádřili svoji 

podporu za důvěru, které si velmi váží a která je pro ni závazkem v další 

práci pro naši obec a její obyvatele a možností i nadále zlepšovat podmínky 

pro příjemnější život všech našich obyvatel. 

Starostka dále poděkovala dlouholetému starostovi, panu Skořepovi za 

práci, kterou pro obec dlouhá léta vykonával a všem nově zvoleným 

zastupitelům pogratulovala ke zvolení a popřála jim, aby byli platnými 

členy nového zastupitelstva a svojí prací mohli splnit závazek, který svým 

voličům před samotnými volbami slíbili. 

 

 

Na závěr přednesla paní JUDr. Korejzová návrh Usnesení, který byl všemi 

13ti zastupiteli jednoznačně přijat – 13x ano. 

 

 


